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Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Medemblik

Geachte voorzitter, beste Frank,

Sinds enige tijd speel ik al met de gedachte om mijn werkzaamheden als raadslid/ fractievoorzitter 
neer te gaan leggen.
Het raadswerk heb ik altijd als heel mooi en bijzonder werk ervaren, want werk is het, maar door 
twee forse waarschuwingen met betrekking tot mijn gezondheid, is er iets veranderd.
Ik ben nu bijna 19 jaar raadslid/ fractievoorzitter, waarvan 10 jaar van de gemeente Medemblik en 
heb nooit mijn eigen belang of dat van mijn partij laten prevaleren bij de beslissingen, die ik heb 
genomen. Ik ben en was mij altijd diep bewust, dat ik in de eerste plaats volksvertegenwoordiger was 
en moest opkomen voor de belangen van de inwoners ( en zeker van diegenen, die niet zo goed 
‘gebekt’ zijn en /of niet gemakkelijk voor hun eigen rechten op kunnen komen). Het is een positie, 
die bepaalde verantwoordelijkheden met zich meebrengt; althans dat is mijn mening en zo voel ik 
het ook.
Nu is de tijd gekomen dat ik, in mijn eigen belang, mijn gezondheid, na veel wikken en wegen de 
knoop heb moeten doorhakken. Mede door mijn ervaringen van de laatste weken heb ik het niet 
gemakkelijke besluit genomen om mijn ontslag als raadslid van de gemeente Medemblik aan te 
bieden. Ik kan en mag de adviezen, die ik gekregen heb niet langer naast mij neerleggen. Ik zal met 
pijn in mijn hart moeten stoppen met het raadswerk. 
Er is voldoende tijd voor het stembureau om de procedure in gang te zetten om de ontstane 
vacature in te kunnen vullen. Ik weet dat ik tot de beëdiging van mijn vervanger  formeel raadslid van 
de gemeente ben en zal als zodanig ook blijven functioneren.

Ik kan terugkijken op een mooie tijd, waarin ik altijd ging voor een open en eerlijke politiek, wars was 
van vriendjespolitiek, aandrong op burgerparticipatie, maar ook welbewust de samenwerking zocht 
met collega raadsleden om doelen te bereiken. Hoewel dat de ene keer beter lukte dan de andere 
keer, heb ik ook gemerkt, dat soms toch iets in gang was gezet, waardoor uiteindelijke doelen 
konden worden bereikt. Je moet geduld hebben.

Toch kan en wil ik de politiek nog niet helemaal loslaten. Ik hoop in het volgend jaar terug te keren 
als commissielid voor PW 2010; een positie in rustiger vaarwater, maar wel met betrokkenheid bij 
iets dat mij na aan mijn hart ligt.
Ik besef dat ik daarom ook voor nog een laatste periode van tijdelijk ontslag had kunnen gaan, maar 
om meerdere redenen, waaronder het feit dat ik er altijd vol voor ben gegaan, heb ik anders 
besloten. Mede op aandringen van degenen, die mij lief zijn, die mij beter kennen en het beste beste 
met mij en mijn gezondheid voor hebben.

Ik wil iedereen, collega raadsleden en commissieleden, college van B&W,  met name ook jou Frank, 
en de organisatie bedanken voor de samenwerking en de belangstelling die ik heb mogen ervaren in 
goede en zorgelijke tijden, tijdens een bijna 19 jaar durende periode in mijn leven, die ik voor geen 
goud had willen missen. Ik wil een speciaal woord van dank richten aan de griffier en de 
medewerkers van de griffie voor de raad en ondersteuning. Ik heb daar heel veel aan gehad, ook met 
het nemen van dit besluit. 
Tenslotte wens ik iedereen fijne dagen, een heel goed begin van het nieuwe jaar en heel gezond en 
gelukkig nieuw jaar toe.

Met hartelijke groet,
Anneke van der Geest




